

行政与法

ADMINISTRATION AND LAW

中国人文社会科学期刊AMI综合评价(A刊)核心期刊
中国人文社会科学学报核心期刊
全国高校社科精品期刊
北方优秀期刊
吉林省一级期刊

万方数据

2020 | 1
(月刊)

ADMINISTRATION AND LAW

目录

★ 公共管理理论 ★

- 0-3岁托幼服务体系建设：国外经验与启示 李严昌 (1)
- 人才激励在创新实践中存在的问题及对策探讨 徐良根 (10)
- 新时代智慧政府建设与管理方式创新 赵崇爱 (16)

★ 政府与法治 ★

- 乡镇政府治理的法律困境及破解路径 杨彬权 (26)
- 行政规范性文件司法审查的适应性变革 孙海涛 张志祥 (33)

★ 政务管理 ★

- 海南自由贸易港邮轮产业发展之对策 刘云亮 (43)
- 政府购买公共服务价值导向的偏离与回归
——基于公共价值管理的视角 伍玉振 (49)

★ 社会治理 ★

- 社会组织信用管理中的“三色”名单制度分析 王 义 (60)

ADMINISTRATION AND LAW

Sommario

恶意划车行为治理之对策

——以杭州市××区为例

许文静 段林萍 (69)

★乡村振兴战略★

吉林省乡村文化振兴路径探析

谭忠艳 吴祖鲲 (78)

改革开放以来乡村治理现代化的浙江实践

祝丽生 (84)

★行政法研究★

论程序违法对行政处罚效力的影响

——兼析《行政处罚法》的修改

张莹莹 (90)

行政案件快速办理的践与思

孙子佳 苏咸瑞 (103)

★法学论坛★

生态环境损害赔偿诉讼制度研究

——以《最高人民法院关于审理生态环境损害赔偿案件的若干规定(试行)》为背景

李义松 刘永丽 (109)

政府规制视阈下中国企业海外维权进路探究

罗 佳 (118)

Administration And Law

No.1 2020

Main contents

1. On the construction of 0–3–year–old kindergarten service system; foreign experience and enlightenment.....**Li Yanchang(1)**

2. The legal dilemma of township government governance and its solution.....**Yang Binquan(26)**

3. On the countermeasures for the development of cruise industry in Hainan free trade port.....**Liu Yunliang(43)**

4. An analysis of the “three –colors” list system in the credit management of social organizations.....**Wang Yi(60)**

5. On the path of the revitalization of rural culture in Jilin Province.....
.....**Tan Zhongyan (78)**

6. On the influence of procedural violation on the effectiveness of administrative penalty**Zhang Yingying(90)**

7. Research on litigation system of ecological environmental damage compensation**Li Yisong(109)**